
Zápis ze schůzky ze dne 12.2.2024 

Téma: Host – předseda Územní komise Petr Vodrážka 

- P. Vodrážka seznámil členy komise s plánovaným investičními akcemi v naší lokalitě. Pro tento 

rok se plánuje úprava křižovatky Pražská x Dolní.  

Téma: Ukliďme Česko  

- plánovaný termín úklidu je 6.4. Předsedkyně založí akci na webu Ukliďme Česko a zajistí od 

města svoz. Pokusíme se oslovit i fotbalisty SK Nemanice, zda by se chtěli do úklidu také 

zapojit. Město slíbilo drobný finanční příspěvek na případné odměny pro děti. Bohužel, zatím 

jsme žádný příspěvek neobrželi. Pokud by město přispělo, pokusili bychom se zorganizovat 

menší akci na hřišti SK Nemanice  

Téma: Projekty 

- v naší lokalitě jsou některé významné projekty, které čekají na realizaci. Naše územní skupina 

by ráda byla součástí diskuze, případně měla informace o plánované realizaci 

- předsedkyně zkontaktuje náměstka Maroše, v jehož gesci projekty jsou a pokusí se zjistit více 

info, případně domluvit schůzku 

- Pohybový park, Poměštění Pražské + cyklostezka, MŠ Nemanice 

Téma: Semafory 

- Předsedkyně se dotáže náměstka Bureše na možnost synchronizace semaforů na Pražské ul.  

Téma: BIO odpad u paneláků 

- Popelnice je často přeplněná a je nutné řešit výměnu za kontejner. Předsedkyně požádá p. 

Braného, zda by mohli nahradit popelnici za kontejner.  

Téma: Tabulka s podněty 

- Doplněn nový podnět – radar na úsek mezi křižovatkou Pražská x Nemanická a křižovatkou 

Pražská x Opatovická ze směru od města 

-  

 

Příští schůzka 20.3. od 17 hod 

  

Podněty Územní skupiny č. 7

Aktualizováno k 2/2024

Priority: Název Popis

1 Pražká třída Radar

Žádáme zřízení tabule s radarovým měřením v úseku mezo křižovatkou Pražská x Nemanická a 

křižovatkou Pražská x Opatovická ze směru od města. 

2 Světlíky

Žádáme město o provedení testu vzorku vody z vrtu v 

zahradě u blízkého rodinnéího domu k vyloučení 

znečištění podzení vody v důsledku návozu struzky z 

oceláren.

3 Městská policie Žádáme město o zvážení možnosti zřízení služebny městské policie v bývalé budově pošty.

4 Projekt MŠ Nemanice

Usilujeme o participaci na plánovaném projektu v MŠ K. 

Šatala. 

1 Pražská třída Zklidnění a poměštění

Stále trváme na zúžení Pražské třídy v Nemanicích (u úseku od křižovatky Pražská x Opatovická až po 

zúžení u MHD zastávky Nemanice. Můžeme získat informace o postoji vedení města? 

2 Územní plán Žádost o informace a spolupráci

3 ZEVO Vráto

Územní komise by měla trvat na prioritě svozu odpadu 

prioritně železniční vlečkou. 

Tento podnět také řeší především Spolek TGM. Za územní komisi trváme na hlídání, aby odpad byl 

svážen pomocí železniční vlečky. 

4 Světlíky - biokoridor

Technologické park Světlíky, podle územní studie by měl 

být kolem projektu biokoridor. Byla to podmínka od 

odboru územního plánování. S budováním koridoru se 

podle informací nepočítá. Skupina žádá o jeho 

vybudování. Můžeme zjistit aktuální stav? 

AKTUÁLNÍ PROBLÉMY

TRVALÉ, DLOUHODOBÉ PROBLÉMY


